
SPRAWOZDANIE KOMISJI BUDŻETU I ROZWOJU Z DZIAŁALNOŚCI we WRZEŚNIU 2020 

Komisja  odbyła  dwa posiedzenia- 18 i 21 września br. 

Posiedzenie Komisji w dniu 18.09.2020r. wspólne z Komisja Infrastruktury dotyczyło: 

- informacji o stanie realizacji infrastruktury kanalizacyjnej na terenie gminy oraz 

planowanych przedsięwzięć, 

- opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Planu Rozwoju i 

Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Kanalizacyjnych Zakładu Gospodarki Komunalnej, 

- informacji o  kondycji finansowej gminnej spółki ZGK. 

Szczegółowe sprawozdanie przedstawi Przewodniczący Komisji Infrastruktury jako  

gospodarz  wspólnego posiedzenia. 

 

Drugie posiedzenie – 21.09.2020r. 

1.Odwołanie Przewodniczącego Komisji i wybory nowego Przewodniczącego Komisji. 

   Wniosek o odwołanie  dotychczasowego przewodniczącego Komisji zgłosił radny   

J.Wojciechowski. Głosowanie 6 za, 3- przeciw. 

Do wyborów nowego Przewodniczącego zgłoszono dwie kandydatury; 

- radną Annę Herbut  

- radnego Jarosława Wojciechowskiego 

W wyniku głosowania 6 do 3 głosów, nowym Przewodniczącym został wybrany radny 

Jarosław Wojciechowski. 

2. Analiza i ocena wykonania budżetu gminy za I półrocze 2020r. 

Informację  przedstawiła  Skarbnik gminy w obszarach tematycznych: 

- plan dochodów i wydatków budżetowych,  

- bilansu budżetu, wyniku operacyjnego budżetu, 

- wykorzystanie rezerw, 

- wpływ sytuacji związanej z pandemią na budżet gminy -  tu padło stwierdzenie o 

nieznacznym wpływie na dochody gminy, 

- realizacja zadań inwestycyjnych. 

 

 

 



W czasie dyskusji podniesiono sprawę braku do tej pory opinii RIO,  głosowania  i 

rozpatrywania tej informacji na najbliższej sesji,  przekazując temat do Przewodniczącej RM  

celem  zasięgnięcia   opinii radcy prawnego.  

3. Informacja o realizacji inwestycji gminnych 

Informację przedstawił Kierownik Wydziału Planowania i Realizacji Inwestycji,/załącznik do 

sprawozdania/. 

Na pytania radnych związanych z  opóźnieniami w realizacji zadań w odpowiedzi Burmistrz 

argumentował sytuacją związaną z pandemią oraz  procedurami przetargowymi. 

4. Opiniowanie projektów uchwał: 

- projekt uchwały w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego – komisja 

nie wydała opinii- głosowanie 4:4, 

- pozostałe uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

5. Sprawy różne 

Rozpatrzono pisma: 

- pismo w sprawie montażu rolet  antywłamaniowych w świetlicy w Pełcznicy – po uzyskaniu 

zgody wykonawcy zadanie zostanie zrealizowane, 

- pismo Burmistrza w sprawie zaopiniowania propozycji wzrostu  o wskaźnik cen towarów i 

usług konsumpcyjnych za I półrocze 2020 tj.  3,90 % , stawek podatku od nieruchomości i 

środków transportowych na 2021r. – opinia pozytywna,  

- pismo  OSP w Smolcu o rozważenie możliwości zróżnicowania  wysokości dotacji od 

zaproponowanych kryteriów – skierowano do Burmistrza celem przedstawienie propozycji  

w odniesieniu do możliwości budżetu i omówienia również  na Komisji Dróg i Bezpieczeństwa 

 

        Jarosław Wojciechowski 

        Przewodniczący Komisji BiR 

 


